
 
Op grond van de Wet open overheid (WOO) zijn we verplicht geworden om de aan de raad gerichte 
brieven openbaar te maken (tot nu toe maakten wij alleen de lijst met die brieven openbaar). Dat 
betekent dat de brieven per 1 april 2024 in de externe dagmail worden opgenomen en dat zij op de 
website worden geplaatst. Op grond van de Algemene verordening gegevensbescherming (AVG) zijn 
we verplicht om de persoonsgegevens in die brieven onleesbaar te maken.  
 
Vanzelfsprekend moeten jullie als volksvertegenwoordigers wel contact met de brievenschrijvers op 
kunnen nemen. De griffie heeft zich door de functionaris gegevensbescherming laten adviseren over 
hoe we dat het beste vorm kunnen geven. Geconcludeerd is dat het niet wenselijk is om te gaan 
werken met twee varianten op de dagmail, één met leesbare en één met onleesbare 
persoonsgegevens. De reden daarvoor is dat we verplicht zijn om werkwijzen zo in te richten dat de 
kans op een datalek zo klein mogelijk is. Niet uitgesloten kan worden dat met twee varianten op een 
dagmail, waar het vullen daarvan handmatig moet gebeuren, er een keer een fout wordt gemaakt. 
Het gevolg daarvan is groot omdat dan sprake is van een datalek. Dat maakt het risico te groot. 
 
Om die reden verzoeken wij u, om in die gevallen waarin u contact op wil nemen met een 
brievenschrijver, de griffie te vragen om de persoonsgegevens.  
 
Wellicht ten overvloede: de pers kan per 1 april dus ook kennis nemen van de aan de raad gerichte 
brieven. Het is dus niet ondenkbaar dat u door een journalist gevraagd wordt om een reactie te 
geven op een brief. Mocht de journalist contact op willen nemen met een brievenschrijver dan 
verzoek ik u hem of haar door te verwijzen naar de griffie. Wij zullen dan de brievenschrijver om 
toestemming vragen om zijn of haar persoonsgegevens te mogen delen en die toestemming ook 
vastleggen zoals wettelijk verplicht is.  
 


